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AGENDAPUNTEN : 

1.Actualisatie Mobiliteitsplan Kortenberg – vertegenwoordiging vanuit de MAR 

De gemeente vraagt een vertegenwoordiger vanuit de MAR om de actualisatie van het mobiliteitsplan 

voor de gemeente mee opvolgen. 

Er hebben zich 2 leden kandidaat gesteld: 

• Henk Cuypers 

• Daniël Janssens 

Gezien slechts 4 MAR-leden aanwezig zijn, kan er niet geldig worden gestemd over de 

vertegenwoordiging. Er werden ook geen volmachten gegeven. Daniël heeft zich ook reeds aangemeld 

als inwoner van de gemeente Kortenberg en maakt hierdoor reeds deel uit van de werkgroep, die het 

actualiseren van het mobiliteitsplan zal opvolgen. Om deze reden is Daniël akkoord dat Henk in de 

werkgroep zal zetelen namens de MAR. 

Zowel Henk als Daniël zullen binnen de MAR regelmatig terugkoppelen over de voortgang. 

 

2.  Bermbeheerplan Kortenberg – advies MAR 

De MAR dient advies op te maken voor het nieuwe bermbeheerplan. 

Ter voorbereiding van dit advies werden via mail de nodige, relevante stukken overgemaakt:  

• de studie van Antea over het bermbeheerplan en de bijlagen; 

• de getoonde presentatie en het verslag van de digitale raadscommissie,  

• de visie van Natuurpunt Kortenberg en de repliek van het gemeentebestuur. 

Henk heeft ter voorbereiding van deze MAR een ontwerp van advies overgemaakt aan alle leden.  

Het ontwerp van advies wordt overlopen: 

• Het huidig bermbeheerplan is opgemaakt volgens een andere methodiek dan eerste 

bermbeheerplan. Dit heeft tot gevolg dat een echter vergelijking niet mogelijk is. 

• Er wordt voor een aantal bermen een afwijking gevraagd om voor juni te mogen maaien. Dit 

is hoofdzakelijk om meer te kunnen maaien en zo meer nutriënten af te voeren en sneller te 

verschralen. 

• De studiekost bedraagt +/- 30.000€. De kosten voor het jaarlijks beheer zijn niet te begroten 

omdat dit zowel met eigen mensen als externen gebeurt. 

• Hoewel sensibilisering geen standaard onderdeel is van een bermbeheerplan, zal gemeente 

dit opnemen. 



3 

 

Het advies zal ASAP worden gefinaliseerd en overgemaakt aan Lisbeth Vanobberbergen. 

 

3.  Varia 

 

4. Bijlagen 

Advies MAR 2022/1 m.b.t. het ontwerp bermbeheerplan 2022-2031 

 

 

 

Verslag: Bart Aubroeck 


